
BESLUITENLIJST DIGITALE GEMEENTERAAD 24 november 2020

Deelnemers: Ramon Pardo Kruidenier (D66), Jacco Schook (D66), Arjan Dekker (VVD),
Herman Verweij (VVD), Stavros Barzas (VVD), René Zonnebeld (PvdA), Orhan Yilmaz
(PvdA), Haci Erdogan (PvdA), Wim van Krimpen (PvdA), Jan Mark ten Hove (SGP), Harrold
van Vliet (SGP), Albert Brasser (SGP), Jaco Brand (SGP),Corné van Werkhoven (SGP),
Teus Stam (CU), Jako Sterrenburg (CU), Margreet de Deugd (CDA), Arco Strop (CDA), Arie
van 't Zelfde (CDA)

Griffier: mevrouw A.J.A. Conrad-Smit
Voorzitter: de heer J.G.A. Paans

Opening

1 Opening en vaststellen agenda
Besluit
De voorzitter opent de digitale vergadering van de gemeenteraad. Om vast te
stellen dat alle raadsleden aanwezig zijn roept de voorzitter alle namen af waarbij
de leden in beeld reageren met 'aanwezig'. Geconstateerd wordt dat de raad
voltallig deelneemt aan de vergadering. Welkom ook aan de meekijkers via de
livestream op de website. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

2 Vaststellen besluitenlijsten raadsvergadering 27 oktober en 10 november 2020
Besluit
De besluitenlijst van de raadsvergadering van 10 november wordt voor
vaststelling doorgeschoven naar de raad van 15 december 2020. De
besluitenlijst van 27 oktober 2020 wordt ongewijzigd vastgesteld.

Regulier

3 Inspreekrecht burgers
Besluit
Er wordt geen gebruik gemaakt van het inspreekrecht.

4 Actualiteiten
Besluit
Corné van Werkhoven benoemt het carbid schieten en het regionale standpunt.
Naar aanleiding daarvan vraagt hij de burgemeester duidelijk te zijn over de
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plaatselijke richtlijn hierin. De burgemeester geeft als antwoord dat in de APV 1
locatie voor Alblasserdam staat benoemd waar het afschieten van carbid is
toegestaan. 

De burgemeester gebruikt dit moment om de raad mee te nemen in de
voorbereiding op de inwerkingtreding van de Tijdelijke wet maatregelen covid-19
(Twm). De wet is per 1 december van kracht. De veiligheidsregio wil de raad
benaderen om eventuele wensen en bedenkingen kenbaar te maken, al is deze
ruimte voor de gemeenteraad zeer beperkt. In de regio zal het regionale
beleidskader worden vastgesteld in de vergadering van 10 december. In de
commissie van 8 december kunnen bespiegelingen vanuit de Alblasserdamse
raad worden gewisseld met de burgemeester, zodat hij deze mee kan nemen in
de vergadering van 10 december.

Bespreekstukken

5 Raadsvoorstel inzake de oude Bibliotheek (2627767)
Besluit
Harrold van Vliet geeft vanuit de commissiebehandeling aan nog een vraag open
te hebben staan richting het college over de situatie als de OBA binnen 15 jaar
vertrekt. In de aanvullende memo van het college staat dat de verplichting
omgezet is in een wens van de OBA en derhalve kan de SGP, net als de PvdA,
CDA, CU,en de VVD nu instemmen met dit voorstel. Herman Verweij heeft een
ongemakkelijk gevoel over het gelopen proces rondom de uitvoering van de
unaniem aangenomen motie van de raad en neemt deze kwestie mee naar het
Presidium. D66 geeft aan niet akkoord te zijn met het verstrekken van een extra
krediet en vindt het maximale krediet van € 975.000 veel te hoog. D66 stemt tegen
dit voorstel.

Het raadsvoorstel wordt met 17 stemmen voor en 2 stemmen tegen
aangenomen.

6 Raadsinformatiebrief Aanbesteding Zuidelijk Havengebied
Besluit
Herman Verweij vraagt de portefeuillehouder om sturingselementen om bij de
toedeling van sociale huurwoningen/betaalbare woningen eigen inwoners
voorrang te geven. Wethouder Kraijo geeft aan dat het college verwacht in de
raadsronde van januari of februari hierover een onderbouwde discussie te
kunnen voeren.

De raadsinformatiebrief wordt ter kennisgeving aangenomen.

Pagina 2



Hamerstukken

7 Raadsvoorstel 2e bestuursrapportage 2020 (2637316)
Besluit
Het voorstel wordt unaniem aangenomen.

8 Raadsvoorstel Zienswijze Inkoopkader Jeugdhulp 2022 (2628007)
Besluit
Het voorstel wordt unaniem aangenomen.

9 Raadsvoorstel Zienswijze Governance jeugdhulp  (2632001)
Besluit
Het voorstel wordt unaniem aangenomen.

10 Raadsvoorstel Spelregels niet-openbare informatie en register geheime stukken
2020 (2631852)

Besluit
Het voorstel wordt unaniem aangenomen.

Ingekomen stukken

11 Doorlopende lijst ingekomen stukken  (Zie bijlage)
Samenvatting besluit:
Jaco Brand heeft kennis genomen van de beantwoording bij het ingekomen stuk
onder A en merkt op dat de beantwoording geen recht doet aan de klacht en
deze zou wat hem betreft wat uitgebreider toegelicht mogen worden. Wethouder
Kraijo neemt hiervan kennis.Bij ingekomen stuk F vraagt Jaco Brand of de
plannen bij Oost-Kinderdijk 119 betrokken worden bij de plannen van Bogor.
Wethouder Kaijo geeft aan dat dit 2 afzonderlijke plannen zijn en dat de
beoordeling van de plannen van Bogor ambtelijk nog niet opgestart zijn. René
Zonnebeld vraag het college om hun standpunt inzake punt h en hoe de raad dit
kan monitoren. Wethouder Kraijo geeft aan dat de focus van het college op de
bereikbaarheid van ons gebied op dit moment ligt bij de verbreding van de A15
richting Sliedrecht.  Margreet de Deugd wil graag bij agendapunt j op de hoogte
worden gehouden van de beantwoording, zodat zij de ontwikkelingen rondom het
Lammetjeswiel kan volgen. De burgemeester geeft aan dat het college de raad
zeker op de hoogte zal houden van de ontwikkelingen, pas nadat het gesprek is
gevoerd met omwonenden en betrokkenen. Dit geldt ook voor de beantwoording
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op deze brief.   De doorlopende lijst ingekomen stukken wordt ter kennisgeving
aangenomen.

Benoemingen

12 Aanwijzingsbesluit griffier en plv griffiers (2643231)
Besluit
Het voorstel wordt unaniem aangenomen.

13 Raadsvoorstel tot benoeming commissielid CDA-fractie
Besluit
Het voorstel wordt aangenomen, de raad wenst de heer Erno Hartsuiker veel
succes met zijn werkzaamheden.

Sluiting

14 Sluiting
Besluit
De voorzitter sluit om 20.31 uur de vergadering.
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Doorlopende lijst ingekomen stukken 
De raad neemt kennis van de volgende stukken.

Samenvatting besluit:
Jaco Brand heeft kennis genomen van de beantwoording bij het ingekomen stuk onder
A en merkt op dat de beantwoording geen recht doet aan de klacht en deze zou wat
hem betreft wat uitgebreider toegelicht mogen worden. Wethouder Kraijo neemt
hiervan kennis.Bij ingekomen stuk F vraagt Jaco Brand of de plannen bij
Oost-Kinderdijk 119 betrokken worden bij de plannen van Bogor. Wethouder Kaijo
geeft aan dat dit 2 afzonderlijke plannen zijn en dat de beoordeling van de plannen van
Bogor ambtelijk nog niet opgestart zijn. René Zonnebeld vraag het college om hun
standpunt inzake punt h en hoe de raad dit kan monitoren. Wethouder Kraijo geeft aan
dat de focus van het college op de bereikbaarheid van ons gebied op dit moment ligt
bij de verbreding van de A15 richting Sliedrecht.  Margreet de Deugd wil graag bij
agendapunt j op de hoogte worden gehouden van de beantwoording, zodat zij de
ontwikkelingen rondom het Lammetjeswiel kan volgen. De burgemeester geeft aan dat
het college de raad zeker op de hoogte zal houden van de ontwikkelingen, pas nadat
het gesprek is gevoerd met omwonenden en betrokkenen. Dit geldt ook voor de
beantwoording op deze brief.   De doorlopende lijst ingekomen stukken wordt ter
kennisgeving aangenomen.

a Brief burger inzake geluidsoverlast Plantageweg (2625074)
Algemeen besluit
Jaco Brand heeft kennis genomen van de beantwoording bij het ingekomen stuk
onder A en merkt op dat de beantwoording geen recht doet aan de klacht en
deze zou wat hem betreft wat uitgebreider toegelicht mogen worden. Wethouder
Kraijo neemt hiervan kennis. 

b Brief Bouwend Nederland over inspiratie voor begroting 2021 (2625091)
c Brief Provincie Zuid-Holland inzake Programma Beter Bestuur 2020-2023

(2625097)
d Brief Stichting Echt Scheiden Zonder Schade (2625104)
e VNG ledenbrieven (2625493)
f Brief burger met bezwaren tegen bouwplannen Oost-Kinderdijk 119 (2625499)

Algemeen besluit
Bij ingekomen stuk F vraagt Jaco Brand of de plannen bij Oost-Kinderdijk 119
betrokken worden bij de plannen van Bogor. Wethouder Kaijo geeft aan dat dit 2
afzonderlijke plannen zijn en dat de beoordeling van de plannen van Bogor
ambtelijk nog niet opgestart zijn. 

g Brief Provincie Zuid-Holland inzake begroting 2021 DG&J (2625501)
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h Mail Onafhankelijk Papendrecht over Kaderstellend programma Lightrail
(2625506)

Algemeen besluit
René Zonnebeld vraag het college om hun standpunt inzake punt h en hoe de
raad dit kan monitoren. Wethouder Kraijo geeft aan dat de focus van het college
op de bereikbaarheid van ons gebied op dit moment ligt bij de verbreding van de
A15 richting Sliedrecht. 

i Brief burger met klacht over basisregistratie Alblasserdam (2625510)
j Brief burger over nachtelijk afsluiting Lammetjeswiel (2626857)

Algemeen besluit
Margreet de Deugd wil graag bij agendapunt j op de hoogte worden gehouden
van de beantwoording, zodat zij de ontwikkelingen rondom het Lammetjeswiel
kan volgen. De burgemeester geeft aan dat het college de raad zeker op de
hoogte zal houden van de ontwikkelingen, pas nadat het gesprek is gevoerd met
omwonenden en betrokkenen. Dit geldt ook voor de beantwoording op deze
brief. 

k Brief kerken inzake regenboogvlag (2627781)
l Brief SGP-jongeren inzake hijsen regenboogvlag (2627784)
m Voortgangsrapportage Regionaal Maatschappelijke agenda 2020 (2627999)
n Mail van inwoner Papendrecht over Chemours en PFAS (2632031)
o Mail Onafhankelijk Papendrecht: Fysiek vergaderen hoort de norm te zijn

(2632030)
p Brief van Seniorenclub Alblasserdam e.a.; (2632315)
q Brief Provincie Zuid-Holland inzake financieel toezicht jaarstukken 2019

(2632326)
r Verantwoordingsdocument Veiligheidsregio ZHZ per september 2020; (2632466)
s Vergaderschema raad 2021
t Raadsmemo Waterhoven (2631811)

Algemeen besluit
De memo wordt ter kennisgeving aangenomen.

u Raadsmemo Havengebied
Algemeen besluit
De memo wordt ter kennisgeving aangenomen.
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v Raadsinformatiebrief Samenwerkingsovereenkomst Ruimtelijke economie
(2627772)

Algemeen besluit
De raadsinformatiebrief wordt ter kennisgeving aangenomen.

w Raadsinformatiebrief Advies van college over fusie SOBA en OZHW  (2628672)
Algemeen besluit
De raadsinformatiebrief wordt ter kennisgeving aangenomen.

x Rekenkamerbrief Raadscommunicatie Alblasserdam
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